

County Judge, and he thought there could be no objection to its having a Board of Trade of its own. He did not think this Bill should be stopped until the Government was prepared with a general measure.

The Bill was read a second time, considered in Committee, read a third time, and passed.

THIRD READINGS

The following Bills were also read a second time, considered in Committee of the Whole, and read a third time and passed:—

To amend the charter of the Gore Bank, from the Senate—Mr. Crawford (Leeds).

To incorporate the Canada Marine Insurance Company—Mr. Morris.

To amend and consolidate the Acts respecting the St. Lawrence Tow Boat Company—Mr. Simard.

DOMINION BANK

On motion of Mr. Crawford (Leeds), the Bill to incorporate the Dominion Bank, from the Senate, was read a second time, and referred to Committee of the Whole—Mr. Thompson (Haldimand) in the chair.

Hon. Mr. Rose said this Bank was to have a capital of \$1,000,000, and was to commence operations when \$1,000,000 was paid in. Four years were allowed for paying in \$400,000, and the balance of \$600,000 was to be paid in six years more, making ten years in all. He wished to ascertain whether this was not a longer time than was granted in charters of other Banks, and would suggest that the Committee rise and obtain leave to sit again.

Hon. Mr. Holton said it was desirable that in dealing with new charters the House should know what course the Government intends to pursue with the old charters which would soon expire. If the Government would not consent to the extension of the existing charters then it was obvious that this Bill should be brought into conformity with those charters as regarded the limit of time.

Hon. Mr. Rose hoped to be able to-morrow, being a Government day, to inform the House what course the Government intended to pursue. Meanwhile this Bill had a clause

[Sir John A. Macdonald.]

dence d'un juge de comté, il ne voit aucune objection à ce que cette ville ait sa propre Chambre de Commerce. Tant que le Gouvernement n'aura pas de mesure générale à proposer à ce sujet, l'adoption de ce Bill ne doit pas être gênée.

Le Bill est lu pour la deuxième fois, examiné en Comité, et est adopté en troisième lecture.

TROISIÈMES LECTURES

Les Bills suivants sont lus pour la deuxième fois, examinés en Comité, lus pour la troisième fois et adoptés:

Bill, en provenance du Sénat, modifiant la charte de la Gore Bank.—M. Crawford (Leeds Sud)

Bill constituant en corporation la Canada Marine Insurance Company.—M. Morris.

Bill portant modification et consolidation des lois concernant la St. Lawrence Tow Boat Company.—M. Simard.

DOMINION BANK

Sur une motion de M. Crawford (Leeds Sud), le Bill constituant en corporation la Dominion Bank, mesure proposée par le Sénat, est lu pour la deuxième fois et renvoyé au Comité général sous la présidence de M. Thompson (Haldimand).

L'hon. M. Rose dit que cette banque doit avoir un capital de \$1,000,000 et qu'elle ouvrira ses portes une fois que ce montant sera disponible. Une somme de \$400,000 doit être payée dans un délai de quatre ans, une période de six ans étant prévue pour le versement du solde de \$600,000, c'est-à-dire dix ans en tout. Le député veut savoir si le délai dans le cas actuel n'est pas plus long que celui prévu par la charte des autres banques. Il propose que le débat soit remis à une séance ultérieure.

L'hon. M. Holton trouve qu'il est souhaitable, lorsqu'il s'agit de nouvelles chartes, que la Chambre sache les intentions du Gouvernement concernant les anciennes chartes qui doivent expirer sous peu. Si le Gouvernement n'accepte pas de prolonger les chartes actuelles, il va de soi que la mesure à l'étude doit observer le même délai que celui prévu pour les autres chartes.

L'hon. M. Rose espère que demain, jour du Gouvernement, il pourra informer la Chambre des intentions du Gouvernement à cet égard. Cependant, la mesure actuelle renfer-